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Marszałek Sejmu 

Działkowcy i Zarząd ROD „Słoneczne" w Jarosławiu zgromadzeni na 
walnym zebraniu sprawozdawczym wyrażają niepokój z powodu braku 
stanowiska Pani Marszałek odnośnie dalszego istnienia ogrodów 
działkowych. 

W skierowanym do Pani liście nasi przedstawiciele uczestniczący w 
IX Krajowym Zjeździe Delegatów Polskiego Związku Działkowców zawarli 
szereg nurtujących środowisko działkowców pytań. Zasadnicza kwestia 
dotyczy kolejnej próby likwidacji ogrodów działkowych i samorządnej 
organizacji społecznej stojącej na straży ich istnienia. Najważniejsze 
czynniki rządzące w państwie powinny odpowiedzieć na pytanie, czy w 
Polsce XXI wieku jest jeszcze miejsce na uprawianie działek, czy też tereny 
ogrodów należy zabetonować i zindustrializować. Inną sprawą jest to, że 
przy okazji tej likwidacji ktoś nieźle się wzbogaci na gruntach rodzinnych 
ogrodów działkowych. Oczywiście nie będą to działkowcy, bo im w 
majestacie prawa zabierze się wszystko, czego się na działkach dorobili. 

Pani Marszałek - członkowie największej w Polsce organizacji 
społecznej czekają na Pani pomoc. Bez Pani wsparcia ogrody działkowe 
znikną z krajobrazów polskich miast bezpowrotnie. 
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